
RADA MIASTA MARKI
AI . .J. Pllsudsklego 95
05-270 MARKI .

tel. (0·22) 781-10·03 PROTOKOL Nr 10
F!"xM781-1~'7~e z posiedzenia Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu,

uioj, ezoui ec ktore odbylo sillw dniu 4 maja 2011 roku

o godzinie 1500 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Arkadiusz Werelich. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi
zalqcznik nr 1 do protokolu; nieobecni D. Pietrucha) odczytalproponowany porzqdek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Dofinansowanie dla organizacji, w tyrn organizacji pozytku publicznego z zakresu

realizacji zadan gminy - sprawozdanie z wykorzystania srodkow za 2010 rok.
5. Ocena stanu utrzymania i dostepnosci sciezek rowerowych.
6. Rozpatrzenie wniosku 0 nadanie jednej z ulic w Markach imienia

Tadeusza Luzyriskiego.
7. Rozpatrzenie wniosku 0 nadanie parkowi miejskiemu w Markach imienia

Jana Pawla II.
8. Wydanie opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy drodze

wewnetrznej (druk nr 42).
9. Sprawy organizacyjne dotyczace mlodziezowej sesji Rady Miasta z okazji

Dnia Dziecka.
10. Sprawy rozne.
11. Zakonczenie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Przewodniczacy Arkadiusz Werelich zlozyl wniosek 0 wprowadzenie zmian w porzadku
obrad. Przewodniczqcy Komisji zaproponowal, zeby punkt obrad nr 5. Ocena stanu
utrzymania i dostepnosci sciezek rowerowych, przesunac przed punkt dotyczacy spraw
roznych z powodu koniecznosci uczestnictwa przy omawianiu pkt 5. Pana Naczelnika
Zarzadu Dreg Adma Stachonia, ktory moglby nie dotrzec na rozpatrywanie niniejszego pkt
porzadku 0 brad.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wniosku 0 wprowadzenie
zmian w porzadku obrad.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 11
przeciw-O
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 11 radnych).

Wniosek zostal przyjety,
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Pkt 4. Dofinansowanie dla organizacji, w tym organizacji poZvtku publicznego z zakresu
realizacji zadari gminy - sprawozdanie z wykorzvstania srodk6w za 2010 rok.

Na wstepie glos zabral Przewodniczacy Komisji Arkadiusz Werelich, informujac zebranych
na posiedzenie, ze wszelkie informacje na temat podpunktu wlasnie omawianego zostaly
przekazane w Sprawozdaniu z wykonania budzetu Burmistrza Miasta Marki za rok 2010.

Nastepnie glos w dyskusji zabral Pan Piotr Matusiak Naczelnik Wydzialu Promocji
i Wdrazania Program6w Unijnych, informujac zebranych 0 srodkach, jakie zostaly
przekazane przez miasto na organizacje spoleczne, imprezy masowe, oraz 0 tym ze
od 2011 roku dofinansowania przekazywane na UKS-y odbywac sie beda na zasadzie
konkursu ofert.

Radny Tomasz Paciorek wystapil 0 dodatkowe informacje zwiazane z konkursem ofert,
w kt6rym udzial biora Uczniowskie Kluby Sportowe.

W odpowiedzi na pytanie radnego Tomasza Paciorka glos w dyskusji zabral Pan Burmistrz
Janusz Werczynski, kt6ry przedstawiajac niniejsze zmiany podkreslil, iz wynikaja one
z obowiazku, jaki naklada na jednostki samorzadu terytorialnego ustawa 0 dzialalnosci
pozytku pubIicznego i 0 wolontariacie z dnia 24 kwietnia 2003 roku motywujac, iz taka forma
jest 0 wiele bardziej klarowna od dotychczas stosowanej oraz ze w takiej formie udzial beda
mogly brae tez innego organizacje pozarzadowe,

Radny Tadeusz Sklodowski wystapil do Pana Naczelnika Piotra Matusiaka 0 dane, w kt6rych
wystepowalby podzial, w kt6rym zaakcentowane by bylo w jak duzym stopniu jest
dofinansowanie organizacji pozytku pubIicznego przez gmine wzgledem og61nego bilansu
koszt6w.

Pan Naczelnik Piotr Matusiak poinformowal radnego Tadeusza Sklodowkiego, ze ustalenie
takiej formy nie jest latwe w przypadku dofinansowania z braku obowiazku zbierania tego
typu danych i mozliwosci ich zweryfikowania.

Burmistrz Janusz Werczyriski wtracil do dyskusji ze wydobycie takich informacji bedzie
zbytnio czasochlonne i ze od przyszlego roku bedzie istnial taki obowiazek na UKS-ach.

Pkt 6. Rozpatrzenie wniosku 0 nadanie jednej z ulic w Markach imienia
Tadeusza LuZvriskiego.

Przewodniczacy Arkadiusz Werelich wystapil z prosba do Pana Burmistrza 0 wyjasnienia, co
sie stalo z wnioskiem w sprawie nadaniajednej z ulic w Markach im. Tadeusza Luzynskiego,
kt6ry zostal pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Oswiaty, Kultury i Sportu w dniu 6
pazdziernika 2010 rok.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze nuuejszy wniosek trafil do Wydzialu
Gospodarki Nieruchomosciami i Planowania Przestrzennego Miasta Marki, w kt6rym to
zebrano dodatkowe informacje 0 konsekwencjach, jakie by wynikaly z zmiany nazwy juz
istniejacej i zamieszkalej ulicy dla jej mieszkancow, We wniosku tym byla sugestia aby im.
Tadeusza Luzynskiego nadac ul. Stawowej i ze dokonanie niniejszej czynnosci mogloby sie
spotkac z negatywnym odzewem ze strony os6b zamieszkujacych przy wspomnianej ulicy.
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Nastepnie Przewodniczacy Komisji poddal pod dyskusje niniejsze zagadnienie.

Zdaniem radnej Danuta Stefaniak i Maria Przybysz - Piwko najlepszym rozwiazaniem byloby
nadanie im. Tadeusza Luzynskiego Mareckiemu Osrodkowi Kultury. Radna Danuta Stefaniak
i Maria Przybysz - Piwko motywujac swoja opinie powiedzialy, iz nie rodziloby to
negatywnych nastepstw dla mieszkancow,

Radny Pawel Pniewski zasugerowal Przewodniczacemu Komisji, zeby w najblizszym czasie
wrocic do prac nad projektem regularninu nadawania nazw ulicom.

W rezultacie zaistnialej dyskusji radna Danuta Stefaniak wystapila z formalnym wnioskiem
o nadanie Mareckiemu Osrodkowi Kultury im. Tadeusza Luzynskiego,

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia wniosku.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 12
przeciw-O
wstrzymalo sie - 1
(w glosowaniu bralo udzial13 radnych).

Wniosek zostal przyjety,

Pkt 7. Rozpatrzenie wniosku 0 nadanie parkowi miejskiemu w Markach imienia
Jana Pawla II.

Przewodniczacy Komisji Oswiaty Kultury, Kultury i Sportu przedstawil wniosek zlozony
przez Pana Boguslawa Dabkowskiego z Marek w dniu 19 kwietnia 2011 roku w sprawie
rozwa:i:enia mozliwosci podjecia uchwaly przez rade miasta Marki w sprawie nadania
parkowi miejskiemu mieszczacemu sie przy al. Pilsudskiego im. Jana Pawla II. Nastepnie
Przewodniczacy Komisji poddal pod dyskusje niniejszy wniosek (zalqcznik nr 3 do
protokolu).

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zasugerowal WZ1~Cle pod uwage terminu
uroczystosci oficjalnego nadania imienia w momencie, w ktorym park bedzie na to
przygotowany oraz 0 przeprowadzenie konkursu na zlote mysli zwiazane z Papiezem Janem
Pawlem II.

Pan Burmistrz i radna Maria Przybysz-Piwko zasugerowali, iz nalezaloby na wstepnie
wystapic do kurii 0 opinie w tej sprawie.

Radny Pawel Pniewski poinformowal ze uchwala powinna zostac podjeta w momencie kiedy
park bedzie na to przygotowany i bedzie zgoda wladz koscielnych.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia wniosku.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 13
przeciw-O
wstrzymalo sie - 0
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(w glosowaniu bralo udzial13 radnych).

Wniosek zostal przyjety.

Pkt 8. Wydanie opinii 0 nroiekcie uchwalv w sprawie nadania nazwy ulicy drodze
wewnetrznej (druk nr 42).

Przewodniczacy Komisji poinformowal, ze projekt uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy
drodze wewnetrzne] Druk nr 42 otrzymal negatywna opinie podczas sesji Rady Miasta 20
kwietnia 2011 roku i zostal odeslany do powtornego rozpatrzenia przez kornisje. Zalacznik nr
4.

Burmistrz Janusz Werczynski oswiadczyl, ze w jego mniemaniu wniosek powinien zostac
pozytywnie zaopiniowany przez Rade Miasta Marki, poniewaz w jego nazwa drogi ulicy
wewnetrznej zawarta w niniejszym projekeie uchwaly nie wywoluje zadnych negatywnych
skojarzen, W zaistnialej sytuacji Burmistrz zasugerowal, zeby zwrocic silt do
wnioskodawcow z sugestia aby nazwa przez nich zaproponowana zostala zmieniona.

Przewodniczacy Rady przychylil sie pozytywnie do propozycji Burmistrza Miasta Marki
w sprawie 0 wystosowaniem pisma do wnioskodawcow 0 zmiane zasugerowanej we wniosku
nazwy ulicy.

Radny Pawel Pniewski zaproponowal zeby w pismie do wnioskodawcow zaistniala sugestia
o nazwie jednoczlonowej.

Przewodniczacy Arkadiusz Werelich podsumowujac zaistniala dyskusje potwierdzil, ze pismo
do wnioskodawcow w tej kwestii zostanie wystosowane.

Pkt 9. Sprawy organizacyjne dotyczace mlodzie:i:owej sesji Rady Miasta z okazji
Dnia Dziecka.

Radny Pawel Pniewski powiedzial, iz w jego opinii istnieja dwa sposoby organizacji tego
dnia. Pierwszy polegajacy na zorganizowaniu tradycyjnego posiedzenia Rady Miasta,
w ktorej udzial wraz radnymi wezma dzieci w miejscu przystosowanym do pomieszczenia
wszystkich uczestnikow. Drugi sposob organizacji posiedzenia wedlug radnego Pawla
Pniewskiego mowi 0 pozostawieniu tego dnia tylko mlodziezy, ktora wcieli silt w role
radnych w urzedzie i zasiadzie debatujac w miejscach zajmowanych zazwyczaj przez
radnych.

Burmistrz Janusz WerczyfJ.ski poparl ide poprzednika jednoczesnie zasugerowal
aby stosunkowo wczesnie wystapic do nauczycieli 0 pomoc w organizacji i przygotowaniu
dzieci do tego przedsiewziecia,

Przewodniczacy Arkadiusz Werelich zaproponowal stworzenie grupy roboczej, ktora zajmie
sie aspektami organizacyjnym mlodziezowej sesji rady Miasta. Przewodniczacy Arkadiusz
Werelich przedstawil poglad, w ktorym wyb6r dzieci odbylby sie w formie roznych
konkursow dla nich, zacheta byly by nagrody ufundowane przez miasto.
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Wedlug Radnej Agnieszki Luzynskiej szkoly powinny zajac sie wyborem uczni6w w formie
wybranej przez siebie a radni nie powinni w to ingerowac, skupiajac sie nad organizacja na
etapie urzedu.

Pan Pawel Pniewski zaproponowal podzial wyszczegolniajacy ilu uczni6w maksymalnie dana
szkola moze wyslac na rade zorganizowana z okazji dnia dziecka.

Radny Pawel Adamczyk postulowal 0 rozszerzeniu formy organizacji w tym dniu na szersza
grupe mlodziezy w ramach szkol,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski poparl wylonienie grupy, kt6ra zajrme sie
organizacja oraz zaproponowal aby w formie nagrody wybrane dzieci pojechaly na wycieczke
do SejmuRP.

Radny Tomasz Paciorek dodal, iz wybrana grupa robocza powinna p6jsc do szkol w celu
zachecenia dzieci, jednoczesnie przedstawiajac jak rna wygladac przygotowane dla nich
wydarzenie.

Przewodniczacy Komisji konczac dyskusje w niniejszej sprawie wybral osoby do grupy
roboczej, kt6rej zadaniem bedzie zajecie sie organizacja tego dnia.

Pkt 5. Ocena stann ntrzymania i dostepnosci sciezek rowerowvch

Ocene stanu utrzymania i dostepnosci sciezek rowerowych na terenie miasta Marki
przedstawil Pan Adam Stachon Naczelnik Wydzialu Zarzadu Dr6g w Markach przedstawiajac
dlugosc i stan szlak6w rowerowych.

Nastepnie glos w dyskusji zabral Pan Burmistrz namawiajac radnych zeby osobiscie wybrali
sie na przejazdzki rowerowe tymi szlakami sugerujac zebranym ze powinien zostac
stworzony jakis przewodnik rowerowy, kt6ry by zachecal rowerzyst6w do korzystania z nich.
Ide poparl Radny Tomasz Paciorek.

Radny Tadeusz Sklodowski zasugerowal wlaczenie mlodziezy w dyskusje na omawiany
temat w czasie obrad Mlodziezowej Rady Miasta.

Radny Pawel Adamczyk zasugerowal skontaktowanie sie z organizatorami
Memorialu Huberta Bercika w celu naniesienia odnosnika na trasy rowerowe w informacjach
zwiazanych z niniejszym rnemorialem.

Pan Burmistrz zapewnil ze prace nad promowaniem sciezek rowerowych beda nadal trwaly.

Pkt 10. Sprawy r6zne.

Przewodniczacy Komisji Arkadiusz Werelich na wstepie odczytal pismo, kt6re zostalo
stworzone w celu skierowane do Ministerstwa Infrastruktury i Urzedu Marszalkowskiego 0

objecie patronatu nad inwestycja budowy nowego gimnazjum. Pismo stanowi zalacznik nr 5.
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Bunnistrz w toku wyniklej dyskusji zasugerowal, ze jest jeszcze za wczesnie na kierowanie
takiego pisma, do mysli, ktorej przychylil sie przewodniczacy.

Pkt. 11. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1700 Przewodniczacy Komisji Arkadiusz Werelich zamknal posiedzenie
Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu.

Protokolowala
Anna Broma
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Przewodniczacy Komisji
IJrfkadiusz Werelich
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